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 Pan Jiří Vintiška: Dobrý večer, vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milé kolegyně, 

vítám vás tady na 15. zasedání Zastupitelstva MČ Praha-Čakovice. Zastupitelstvo bylo jako vždy 

řádně svoláno, byli pozváni všichni členové zastupitelstva a já konstatuji, že je přítomno 17 

zastupitelek a zastupitelů. Z dnešního jednání se omlouvali: paní Mgr. Kateřina Arnotová, pan Mgr. 

Vladislav Fryč, paní Ing. Rosická, paní Vargová, což 17 plus 4 je 21, takže to souhlasí. 

 Jako vždy si dovoluji upozornit, že z dnešního jednání je pro potřeby zápisu pořizován 

videozáznam, který je potom po ověření smazán, a zároveň naše zasedání je možné sledovat i on-

line na webových stránkách naší MČ. 

 Zapisovatelkou jednání je určena paní Hana Laušová a jako ověřovatele navrhuji dneska 

pana Lukáše Horského, jestli souhlasí? (Ano.) Děkuji. A paní Terezu Pechanovou, jestli souhlasí? 

(Ano.) Děkuji. Zeptám se, jestli má někdo jiný návrh na ověřovatele? 

 Pokud ne, tak si dovolím nechat hlasovat o dvou ověřovatelích, tak jak jsem je právě řekl. 

Kdo je prosím pro? Pokud se nemýlím, tak jsme všichni pro. Pro formu se nicméně zeptám, zda je 

někdo proti či zda se zdržel? Není tomu tak. Schválili jsme tedy ověřovatele zápisu z dnešního 

jednání. 

 Návrhový výbor navrhuji v jiném složení než obvykle, protože kolegyně tu nejsou, co 

obvykle návrhový výbor tvoří, a zeptám se, jestli by předsedkyní návrhového výboru mohla být 

paní Jaroslava Krákorová? Souhlasíš, Jarko? 

  

 Paní Jaroslava Krákorová: Ano. Jenom mě musíte pak poučit, co budu dělat. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Určitě. A pan Michal Veselý, jestli bys, Michale, mohl? (Ano.) 

Výborně. Děkuji. Zeptám se, jestli má někdo jiný návrh na složení návrhového výboru? (Ne.) 

Navrhuji tedy Jaroslavu Krákorovou jako předsedu a Michala Veselého jako člena. 

 Kdo je prosím pro? Opět jsme všichni pro. Zeptám se nicméně pro formu, zda je někdo proti 

nebo zda se zdržel? Není tomu tak. 

 Zápis z minulého zasedání byl ověřen, je vystaven, a pokud k němu dnes nebudou během 

jednání vzneseny nějaké připomínky, tak ho budeme považovat za schválený. 

 A pojďme tedy k programu. Program, který navrhuje rada, je stručný. Zahrnuje: 

 

 Bod 1, což je Zpráva o činnosti rady mezi tímto a předchozím zasedáním zastupitelstva. 

 Potom je to Informování o rozpočtových opatřeních. 

 Pak následující Interpelace. 

 A pak Závěr. 

 

 Takový je tedy návrh programu a já otevírám rozpravu k bodům programu. Pokud se nikdo 

nehlásí, rozpravu uzavírám a pojďme prosím hlasovat. 

 Kdo je pro návrh programu dnešního zasedání? Pokud se nemýlím, tak opět vidím všechny 

ruce nahoře, tedy pro. Zeptám se, zda je někdo proti nebo zda se zdržel? Není tomu tak. Schválili 

jsme tedy program, podle kterého budeme postupovat. 

 

 Bodem číslo 1 je jako vždy 

  

1. Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 14. a 15. zasedáním ZMČ 

  

 Materiály jste opět obdrželi do svých podkladů. Zároveň průběžně získáváte vlastně zápisy 

o tom, jak rada zasedala, a já tedy si dovolím přečíst návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo MČ bere na vědomí zprávu o činnosti Rady MČ Praha-Čakovice v období 

mezi 14. a 15. zasedáním zastupitelstva, tj. v době od 24. 4. do 21. 5. 

 A otevírám rozpravu k tomuto bodu. Pokud se nikdo nehlásí, rozpravu uzavírám a dávám 

hlasovat o návrhu usnesení, jak jsem jej právě přečetl. 
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 Kdo je prosím pro? Nyní vidím 16 rukou pro, pokud se nemýlím. Zeptám se, zda je někdo 

proti? (Nikdo.) A zda se někdo zdržel? Jedna zastupitelka se zdržela. Takže jsme schválili usnesení 

v bodu číslo 1. 

 

 A můžeme přistoupit k projednávání bodu číslo 

 

2. Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice 

v období mezi dvěma zastupitelstvy 

 

 Jako vždy tento bod přednáší pan místostarosta pan doktor Motyčka, kterému předávám 

slovo. 

 

 Zástupce starosty pan Michal Motyčka: Děkuji za slovo, pane starosto. Dobrý večer, 

přítomné dámy, pánové, milí kolegové. Dostáváme se k bodu číslo 2, což je rozpočtové opatření, 

které schvaluje rada mezi dvěma zastupitelstvy. Jedná se o tři rozpočtové změny, tedy 20 až 22. 

 Ta první rozpočtová změna je schválení dotace od Rady hl. m. Prahy, a to na akci Zavedení 

energetického managementu ve výši 470 800. 

 Rozpočtové opatření číslo 21 ve výši 394 100 korun je přesun prostředků mezi dvěma 

oddíly paragrafy, tedy z bytového hospodářství na nebytové. 

 A rozpočtové opatření číslo 22 je tradiční vlastně, kde nám zastupitelstvo poskytuje dotace 

na posílení mzdových prostředků v našich školských zařízeních a mateřských školách, a to v 

následující výši: 579 800 pro MŠ I, 320 000 – MŠ II, 414 500 korun MŠ III a v neposlední řadě 

3 138 500 pro naši základním školu. 

 Dovolím si tedy přistoupit k přečtení návrhu usnesení: Zastupitelstvo MČ bere na vědomí 

schválená rozpočtová opatření číslo 20-22 pro rok 2025 dle přílohy tabulky č. 1. 

 Děkuji. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Děkuji za předklad a otevírám rozpravu k tomuto bodu. Pokud 

se nikdo nehlásí, tak rozpravu uzavírám a dávám hlasovat o návrhu usnesení, jak jej pan 

místostarosta právě přečetl. 

 Kdo je prosím pro? 16 nás je pro. Zeptám se, kdo je proti? (Nikdo.) Zeptám se, kdo se zdržel? 

Jedna zastupitelka se zdržela. Schválili jsme tedy usnesení v bodu číslo 2. 

 

 A můžeme přejít k bodu číslo 3, což jsou 

 

3. Interpelace 

 

 a otevírám rozpravu k tomuto bodu. Paní zastupitelka Kurková se hlásí. Libuško, máš slovo. 

 

 Paní Libuše Kurková: Dobrý den. Já jsem chtěla jenom jednu věc – dvě tedy vlastně. 

Jedna kolegyně z Třeboradic se mě ptala, byla to majitelka Adiny, jestli se bude prvně, než se 

postaví domy mezi Čakovicemi a Třeboradicemi, vystavovat propojovací silnice. Jestli tam bude 

dřív než ty domy, nebo jestli ty domy tam budou dřív, protože asi někde si vyčetla, že by tam ta 

propojka měla být dřív, tak jestli je to známo. Děkuji. 

 A druhá věc, tu řeknu hned. Jenom, že chci popřát hezké prázdniny. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Moc děkujeme. Já odpovím na tu první věc. Vlastně ta 

komunikace – byla dohoda, která je nicméně nevymahatelná, je to nějaká ústní dohoda o 

harmonogramu výstavby toho projektu, že v první etapě té výstavby bude postavena i komunikace, 

která má propojovat Bělomlýnskou a Schoellerovu. A co jsem ověřoval, protože paní se na mě 

obrátila – nevím, jestli přímo tahle, ale nějaká paní z Jirsákovy ulice, tak jestli bydlí v Jirsákově 

ulici (ano), tak jsem jí i odpovídal, že předpokládám, že by měl dodržet developer, a ověřoval jsem 
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u něj, že by měl dodržet dohodu o tomhle postupu, že bude ta komunikace udělána vlastně v rámci 

první etapy, to znamená, že ke kolaudaci bytů by měla být i funkční a zkolaudovaná. Takže pak 

bude zapojena normálně do místních komunikací. Bude tam i uprostřed autobusová zastávka, která 

je tam plánována vlastně od počátku. Takže to je odpověď na to. 

 

 Paní Libuše Kurková: Děkuji. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Prosím. Zeptám se, jestli se ještě někdo další hlásí? Pane 

magistře, máte slovo. 

 

 Pan Jan Kočí: Já bych se chtěl zeptat na revitalizaci prostoru Slaviborského náměstí. 

Nevím, jestli ten projekt se tak jmenuje, ale jedná se o tu totální přestavbu prostoru před školkou, 

hospodou, kostelem. Ten projekt předpokládá přesun, resp. převzetí pozemků od církve, že? Tak 

bych se chtěl zeptat, jaký je status toho, jestli už to bylo nám jaksi – jestli jsme to získali, jestli to 

bylo převedeno, nebo jestli ještě ne. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Ještě ne. Paní inženýrko, dokážete odpovědět za mě? Protože já 

se přiznám, že aktuální informaci teď nemám. Takže paní Ing. Dlouhá z odboru životního prostředí 

a majetku. 

 

 Paní Eva Dlouhá: Dobrý večer. Magistrát nám vlastně nedal potvrzení správnosti a teď z 

důvodu toho, že v územním plánu je část té plochy, a já si nemohu vzpomenout, pro budoucí 

plánovanou výstavbu (J. Vintiška: Veřejná vybavenost.) veřejné vybavenosti, takže to musí 

schvalovat Zastupitelstvo hl. m. Prahy. Na to jsme potřebovali nechat udělat znalecký posudek. Ten 

mi minulý týden došel a budeme žádat vlastně hl. m. Praha, zastupitelstvo, aby nám povolili tuto 

směnu uskutečnit. Ten záměr směny budeme podávat znova na hl. m. Praha. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Já se ještě zeptám, bude to muset jít sem znova na 

zastupitelstvo? 

 

 Paní Eva Dlouhá: Ano. Ale až po tom schválení v orgánech hl. m. Prahy. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Pane magistře, chcete nějaký doplňující dotaz k tomu, nebo…? 

 

 Pan Jan Kočí: Ne, tak pochopil jsem, že to znova projde naším zastupitelstvem, takže nám 

to určitě neunikne. Asi všichni rozumíme, že je to v návaznosti na otázku třeboradického kostela, 

protože prostě dokud nemáme pozemky, tak Kraken spí. A chtěl bych se zeptat ještě tedy v té 

návaznosti na ten kostel, jestli se náhodou něco dělo, jestli někdo o něčem jednal z rady nebo 

zastupitelů, případně tamhle Martin už kroutí hlavou rovnou, jestli se něco děje ohledně tady té věci. 

Já jsem se posledně rozčiloval, tak mě jenom zajímá, jestli se něco stalo. Děkuji. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Hlásí se pan místostarosta. 

 

 Zástupce starosty pan Martin Slavík: Dobrý večer všem. Honzo, zatím se nic nedělo, a to 

z toho důvodu, jak jsme se bavili. Až dojde k převodu těch pozemků, tak začneme jednat. Díky. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Nevím, jestli takhle stačí, pane magistře, ta odpověď? (Ano.) 

Děkuji. Zeptám se, kdo další se hlásí do bodu interpelace? Pokud nikdo, tak bod interpelace 

uzavírám. 

 

 Tím pádem se dostáváme k závěru našeho zasedání. 



4 

 

11. Závěr 

 

 Bylo krátké, nicméně děkuji vám, že jste si udělali ve svém nabitém programu čas. Dělali 

jsme zastupitelstvo zejména proto, abychom se nemuseli potom scházet o letních prázdninách. To 

konec konců znáte, jaké jsou lhůty pro konání zastupitelstva, takže vám moc děkuji. Přeji vám 

krásné léto, a pokud najdete čas třeba na některou z akcí, kterou pořádá MČ, tak se těším na 

shledanou, a hlavně se tady sejděme v září všichni v pořádku. Takže hezký večer za mě. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Já bych ještě pochválil sako tady pana 

Michala Veselého, které už je letní. Naladil nás všechny na to krásné období, které máme před námi. 

Užijte si to všichni. Hlavně klidné léto! 

 

Zapsal: Ing. Pavel Dibelka v.r. 


